

Title (en)
GOODS DISPLAY ARRANGEMENT AND PACKAGE THEREFOR.

Title (de)
WARENAUSLAGE UND VERPACKUNG DAFÜR.

Title (fr)
DISPOSITIF DE PRÉSENTATION DE MARCHANDISES ET EMBALLAGE PRÉVU À CET EFFET.

Publication
EP 0207079 A1 19870107 (EN)

Application
EP 85901317 A 19850326

Priority
AU 426084 A 19840327

Abstract (en)
[origin: WO8504315A1] A goods display arrangement wherein packages of goods (8) are mounted by removable clips (11) in stacks upon a pegboard (1) whose apertures (5) are in rows of columns of 25mm spacing. To allow maximum usage of the board and for attractiveness the packages (8) comprise one or more mounting apertures (10) at least 25mm from the top to permit printing above the aperture(s) and the outline of the packages are of dimensions determined according to the following formula: $w = n \times 25\text{mm} - 2 K<1>$; $h = n \times 25\text{mm} - K<2>$ where: w = the width of said package, h = the height of said package, n = any whole number, K<1> = a constant of value between 2mm and 6mm and K<2> = a constant of value between 0 and 25mm.

Abstract (fr)
Dispositif de présentation de marchandises où des emballages de marchandises (8) sont montés grâce à des attaches retirables (11) en piles sur un panneau (1) dont les ouvertures (5) sont disposées en rangées de colonnes d'un espacement de 25 mm. Afin de permettre une utilisation maximale du panneau et de rendre la disposition attrayante, les emballages (8) comportent une ou plusieurs ouvertures de montage (10) à au moins 25 mm du sommet afin de permettre une impression au-dessus de la ou des ouvertures; les dimensions des emballages sont déterminées conformément à la formule suivante: $w = n \times 25 \text{ mm} - 2 K_1$ et $h = n \times 25 \text{ mm} - K_2$ où w représente la largeur dudit emballage, h la hauteur dudit emballage, n un nombre entier, K_1 une constante d'une valeur entre 2 et 6 mm et K_2 une constante d'une valeur entre 0 et 25 mm.

IPC 1-7
A47F 5/00; B65D 75/52

IPC 8 full level
A47F 5/08 (2006.01); **B65D 73/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
A47F 5/0815 (2013.01); **B65D 73/00** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8504315A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8504315 A1 19851010; EP 0207079 A1 19870107

DOCDB simple family (application)
AU 8500058 W 19850326; EP 85901317 A 19850326